
Møtereferat 

 

Styremøte Gjeving Vel 

08.10.24 
 

Til stede: 

Aasulv, Jan, Georg, Bjørn Inge, Håkon, Frode, Arild, Stig 

Lisbeth fraværende 

Saksliste: 

• Sak 01 – Einersvika 
• Sak 02 Grendehus 
• Sak 03 Butikk 
• Diverse 

 

Einersvika: 

Frode tok opp rettigheter og plikter ved bruk av Einersvika. Må avklares nærmere 

Håkon informerte om at seilergruppa ønsker å ta Einersvika i bruk 

Molo i Einersvika må ordnes. Jan nevnte at der er mulighet for å kunne få stein fra 
Dalheia Vest utbyggingen. Trengs også nytt toppdekke og ny trapp.  Kommunen med 
Martin Due Tønnesen kan stille med penger til ny trapp over Svaen. Hva med trapp til 
moloen? 

Grendehus: 

Aasulv informerte om sist møte med kommunen. Nytt møte med kommunen vil finne 
sted 09.10.24. Aasulv, Jan og Georg stiller for Vellet. Kommunen vil denne gang stille 
med advokat 

Spørsmål om vellet skal komme med krav til kommunen?  

Nødvendig vedlikehold, som er kommunenes ansvar, ikke utført. Store utgifter med 
oppgradering av bygg noe som vellet ikke har økonomi til. Her vil Jan fremskaTe et 
foreløpig estimat over hva det vil koste med en oppgradering av bygget. Først og fremst 
etterisolering (tak, vegger og loft), men også eksempelvis nytt gulv i gymnastikksalen 



Aasulv presiserte at Gjeving Vel skal ha sin del av kaka. Kommunen kan ikke selge, men 
tilstrebe å avhende bygningen. Mao komme seg ut av avtalen. 

Georg informerte at der på skjøtet står at der ikke skal drives grunnskole i bygget, men at 
substitutten ikke er tinglyst. 

Innspill fra Bjørn Inge og Frode på at der bør tas en vurdering om bruken av bygningen. 
Mao en optimalisering av bruken 

Der ble også diskutert om at vellet overtar bygget, må der settes opp en slags 
«vaktmestertjeneste» for å kunne sikre en god drift og vedlikehold av bygget. 

 

Butikk: 

Torsdag uke 44 med agenda å sette opp et interimsstyre for drift av butikken 

Jan foreslo et Gjeving Vel møte med Butikk og Grendehus på agendaen. Enighet om at 
også Dypvåg vel må få invitasjon til et slikt møte. Der er mange på Dypvåg som har 
interesse av å beholde butikken 

 

Diverse: 

Gamlebrygga skal opp på neste kommunestyremøte 

Stien / trapp ved Svaen er en sak som pågår 

Arild informerte om at instruktør for hjertestarter er klarert. Max 10 deltakere. Kostnad 6 
– 7.000 NOK. NB!  Pengene vil gå til Arendal Røde Kors Hjelpekorps og ikke til 
instruktøren 

 

 

For styret 

 

Referent Stig 


